

CAMILLO BIANCHI

INNOVATORS BY DESIGN



SINCE 1770

 **KEYLINE**

Innovators by design | Since 1770
A BIANCHI 1770 GROUP COMPANY

CAMILLO BIANCHI

The Camillo Bianchi Reader is the perfect solution for identifying single or double-sided flat profiles and dimple profiles. Thanks to a simple recognition system and a 7" display with intuitive interface, this process is quick and easy! Just place the key in the slot and the system will show the best references of the key blanks to be duplicated and the hook where they are located in only a few seconds. There are no buttons to push, no manuals to study and no personal computers to connect to!

The **Camillo Bianchi Reader** is reliable, fast and complete: profile recognition is carried out by an immediate check of the compatibility of the profiles included in the selected databases, and that then are displayed graphically on screen, together with the list of manufacturers and their comparative codes.

The supplied databases are organized by geographical area, so as to make it possible to select the lists concerning the user's own market. The position of key blanks can be managed from the display or from a personal computer, thanks to the import/export function of the hook database.

For full customization it is also possible to activate the innovative **self-acquisition function* for single and double-sided flat profiles and dimple profiles**. This function makes it possible to create a custom database containing the new blank profiles acquired directly from the user. Once installed, the self-acquisition function is activated simply by identifying the profile that the user intends to add to the database, and setting its hook/location inside it. All this is done directly from the machine and with no need of a personal computer.

Anyone can use the **Camillo Bianchi Reader** easily, which is updated automatically through the Keyonline server in a few simple steps, and can become an essential tool for the management of one's daily activities.

Camillo Bianchi Reader is available in the versions:

- **Camillo Bianchi Reader** - basic version, the self-acquisition function can be activated exclusively by purchasing separately the update software.
- **Camillo Bianchi Reader Advance** - version with self-acquisition function activated.

TECHNICAL FEATURES

Voltage	12V - 24W
External Connections	1 USB; 1 LAN
Dimensions	Width: 150 mm / Depth: 300 mm (330 mm with cables) / Height: 300 mm
Weight	4.5 kg

* Function to be requested in addition to Camillo Bianchi Reader.



技术特点

电压	12V - 24V
外部连接	1 USB; 1 LAN
尺寸	宽度: 150毫米 / 深度: 300毫米 (330 含线材) / 高度: 300毫米
重量	4,5 公斤



Camillo Bianchi Reader 是用于和识别单面或双面平齿/打点钥匙的完美解决方案。得益于一个简单的识别系统和带有直观界面的7英寸显示屏，机器使用非常简单和快速！只需将钥匙放入钥匙座，几秒后系统会显示所有最佳参考和放置钥匙坯的挂钩位置。无需按按钮、无需看说明书并且无需连接电脑！

Camillo Bianchi Reader是可靠、快速和完整的：钥匙识别是通过指定的数据库中包含的钥匙槽型断面数据的兼容性来实现的，钥匙槽型断面图及相应的厂家和代码会显示在屏幕上。

数据库是根据地理位置划分的，以使用户能够根据自己的市场来选择。机器带有钥匙位置数据库导入/导出功能，用户可以通过电脑或机器显示屏来编辑钥匙位置。

也可以激活革新性的用于单面或双面平铣钥匙和打点钥匙的自动采集功能*。有了这个功能可以建立一个包含从客户直接获得的新钥匙的槽型断面图的自定义数据库。该功能启用后，可以通过读取钥匙、设置钥匙位置来使用该功能。所有操作直接通过机器完成，无需连接电脑。

任何人都可以简单地使用**Camillo Bianchi Reader**，通过**Keyonline**服务器仅需简单几步即可自动更新，就可以成为一个人日常活动管理的必不可少的一部分。

Camillo Bianchi Reader有如下两种版本：

- **Camillo Bianchi Reader** - 基础版本，可通过单独购买软件更新来激活自动采集功能。
- **Camillo Bianchi Reader Advance** - 已激活自动采集功能的版本。

* 该功能需要另外请求。

To find the distributor closest to your company,
please send a request to:



Keyline

Keyline S.p.A.
Via Camillo Bianchi, 2 - P.O. Box 251
31015 Conegliano (TV) Italy
T +39 0438 202 511
F +39 0438 202 520
info@keyline.it
www.keyline.it



Bianchi 1770 Group Companies distributing Keyline products

Keyline USA

Bianchi USA, Inc.
31336 Industrial Pkwy - Suite 3
North Olmsted, Ohio 44070, USA
T +1 440 716 8006
F +1 216 803 0202
TF +1 800 891 2118
info@keyline-usa.com
www.keyline-usa.com

Keyline Italia

Keyline Italia S.r.l.
Parco Leonardo
Via Francesco Borromini, 22
00054 Fiumicino (RM), Italy
T +39 06 4122 9822
F +39 06 4120 0981
info@keyline-italia.it
www.keyline-italia.it

Keyline Shanghai

Bianchi 1770 Hardware Technology (Shanghai) Co. Ltd
比安奇五金技术（上海）有限公司
中国上海市虹口区黄浦路99号
上海滩国际大厦1505室
Room 1505, Shanghai Bund International Tower
No.99 Huangpu Road, Hong Kou District 200080
Shanghai P.R. China
T +86 021 5031 0980
F +86 021 5031 0981
info@keyline-shanghai.com
www.keyline-shanghai.com

Keyline Germany

Keyline GmbH
Uhlandstraße 31b
42549 Velbert, Germany
T +49 (0) 2051 807 4444
F +49 (0) 2051 606 9922
info@keyline-germany.de
www.keyline-germany.de

Bianchi 1770 Group Representative Offices coordinating onsite distributors

Keyline UK

18 Beeston Court - Stuart Road
Manor Park - Runcorn - Cheshire
WA7 1SS - UK
T +44 (0) 1928 597 755
info@keyline-uk.co.uk
www.keyline-uk.co.uk

Keyline Japan

〒532-0011
大阪府大阪市淀川区西中島4-7-20
日宝新大阪第1ビル4階1号
Room 4F-1 Nippo Shin-Osaka Daiich Building
4-7-20 Nishinakajima, Yodogawa-ku Osaka City
Osaka 532-0011, Japan
T +81 6 4805 6969
F +81 6 4805 6900
info@keyline-japan.jp
www.keyline-japan.jp

